
Referat fra FAU-møte for Madlavoll skole 2/10-23

Tid: Mandag 2. oktober kl. 1900-2030
Sted: Madlavoll skole, oppmøte ved hovedinngangen

På møtet: Kevin Tysdal (2. trinn), Anna Martha Worsøe (4. trinn), Kristin von der Lippe (7.
trinn), Synnøve Holgersen Høivik (3. trinn), Marie Backer (5. trinn), Ann Linn Eielsen Head ( .
trinn), Kenneth Kilter (5. trinn), Lene Erikson (6. trinn), Håkon Fossmark (4. trinn) og rektor
Håvard Ødegaard.

Saksliste:

1-23/24:Valg

Vedtak:

Håkon Fossmark velges som leder
Kevin Tysdal velges som nestleder
Synnøve Holgersen velges som økonomiansvarlig
Lene Erikson velges som arrangementsansvarlig

2-23/24:Vedtekter for FAU Madlavoll

FAU Madlavoll er en organisasjon som er registrert i Brønnøysundregisteret.
https://data.brreg.no/enhetsregisteret/oppslag/enheter/918319484

Det er ikke funnet at FAU Madlavoll har egne vedtekter. Dette bør FAU Madlavoll ha, blant
annet fordi det har dukket opp spørsmål og problemstillinger om hvor mange medlemmer
som skal velges, for hvor mange år en velges, hvor ofte velges leder, når et FAU er
beslutningsdyktig - og så videre.

Å utarbeide vedtekter for FAU Madlavoll trenger ikke være arbeidskrevende, det finnes gode
maler, for eksempel her: https://foreldreutvalgene.no/fug/materiell/verktoykasse-for-fau/

Vedtak:

Lene Erikson og Kevin Tysdal får ansvar for å legge fram et forslag til vedtekter for FAU
Madlavoll, som FAU så vedtar i møte i november.

3-23/24: Valg av 17. mai-komité

17. mai ble i 2023 arrangert lokalt på Madla, i et samarbeid mellom skoler, barnehager,
korps og andre frivillige organisasjoner. FAU har vedtatt at Madlavoll ønsker å fortsette i
samme spor også i årene som kommer og gjøre dette til en fast tradisjon.

17. mai-komiteen har fått mye og velfortjent skryt for arbeidet som ble gjort med å arrangere
17. mai. Arbeidet med 17. mai 2024 bør komme i gang så tidlig som mulig, og Madlavoll

https://data.brreg.no/enhetsregisteret/oppslag/enheter/918319484
https://foreldreutvalgene.no/fug/materiell/verktoykasse-for-fau/


trenger også i år en komité. Det foreslås at forrige 17. mai-komité kontaktes med spørsmål
og oppfordring om gjenvalg.

Vedtak:

Marie Backer legger fram et forslag til komité på neste FAU-møte.

4-23/24: Foreldreforedrag høst 2023

FAU Madlavoll arrangerte forrige skoleår ett foreldreforedrag. Et godt faglig foredrag, med
fem foredragsholdere fra Stavanger kommune, om barns utvikling og hvordan hjernen
fungerer. Det ble lagt til vårsemesteret, i en periode med mange andre dugnader og
arrangement, noe som hadde innvirkning på oppmøte, det var 30-40 tilhørere.

Forrige FAU diskuterte derfor muligheten for å ha et foreldreforedrag høsten 2023, og da
gjerne sammen med FAU Madlamark. Både fordi Madlamark har fasiliteter, men også for å
ha et godt samarbeid med Madlamark, og det er tema som vil være interessant for alle
foreldre på begge skoler.

Aktuelle tema som har vært nevnt er nettvett/sosiale medier, etter inspirasjon fra
Foreldrealliansen ved Grødem skole, som har hatt foredrag med politi m.fl.
97-skeie-Foreldrealliansen3-015d41d5-31b8.pdf (minskole.no) Andre tema som har vært
nevnt: Mobbing, samhold, vennskap osv.

Vedtak:

Håkon Fossmark og Lene Erikson tar med seg innspill fra FAU og får ansvar for å jobbe
videre med foreldreforedrag i starten av 2024.

5-23/24: Møtedatoer for FAU skoleåret 23/24

Forslag til møtedatoer:

Mandag 2/10 kl 1900-2030
Mandag 13/11 kl. 1900-2030
Mandag 22/1 kl. 1900-2030
Mandag 11/3 kl. 1900-2030
Mandag 22/4 kl. 1900-2030

Vedtak:

Møtedatoer for skoleåret 2023/24 blir:

Mandag 2/10 kl 1900-2030
Mandag 20/11 kl. 1900-2030
Mandag 15/1 kl. 1900-2030
Mandag 11/3 kl. 1900-2030

https://minskole.no/DynamicContent//Documents/97-skeie-Foreldrealliansen3-015d41d5-31b8.pdf


Mandag 22/4 kl. 1900-2030

6-23/24: Trafikksikkerhet ved Madlavoll

Trafikksikkerhet har vært en gjenganger hos FAU i flere år, og det kommer stadig inn
bekymringsmeldinger. Disse skyldes høy fart opp Jernalderveien, stort antall foreldre som
kjører barn til skolen, foreldre som slipper barn av på feil sted, mye og farlig
anleggstransport i forbindelse med byggearbeid på nabotomt.

Det er ønske fra flere foreldre at dette er noe FAU prioriterer. Mulige aktiviteter for FAU som
har vært diskutert:

● Samarbeid om aksjoner: Beintøft, Hjertesone, Helt super skolevei.
● Trafikkvakter/holdningskampanje noen uker i høst/vinter for å oppdra/lære foreldre

om riktig skoleskyss.
● Sak til nettsidene fra FAU.

Trafikksituasjonen på Madlavoll ble for øvrig også en mediesak i januar 2022, lokalt på radio
og tv, og nasjonalt på NRK nyheter: https://tv.nrk.no/se?v=DVFJ20012423&t=658s

Vedtak:

Anna Martha, Kenneth, Marie og Håkon får ansvar for å koordinere og iverksette aktiviteter
høsten 2023. FAU vil prioritere:

● FAU er negativ til parkering i Jernalderveien, deltar på møtet med kommunen. FAU
ønsker skolen også er med.

● FAU sjekker mulighet for skilting av tidspunkt for varelevering for matbutikk.
● FAU ønsker at skolen prioriterer Beintøft eller tilsvarende også dette skoleåret.
● FAU setter i gang trafikkaksjon i oktober/november.

7-23/24: Rehabilitering av Madlavoll skole

Madlavoll skole er snart 45 år og sliter med slitasje og dårlig luftkvalitet. Både helsesjef i
Stavanger kommune og en uavhengig tilstandsrapport har konkludert med at skolen må
totalrehabiliteres/bygges på ny.

For at det skal skje, kreves det at administrasjon og politikere i Stavanger kommune
prioriterer Madlavoll. FAU har tidligere hatt dette som en prioritert sak, og satt i gang et
påvirkningsarbeid for å få dette til å skje.

Like etter skolestart har det vært politikere på befaring, både de som har flertall i dag (Ap
m.fl.) og de som vant valget nå (H.m.fl.). Samtlige partier har lovet at dette er noe som skal
prioriteres raskt.

https://heltsuperskolevei.no/
https://tv.nrk.no/se?v=DVFJ20012423&t=658s


Skolen har også vært omtalt to ganger i Stavanger Aftenblad:

Skolen har rotteplager og dårlig luftkvalitet: – Det er ille
Lover nybygg på Madlavoll

Vedtak:

FAU fortsetter arbeidet med å følge opp politikere i Stavanger med mål om snarlig politisk
avgjørelse.

8-23/24: Valg av kommunikasjonskanal

Det foreslås at FAU hovedsakelig bruker Spond som kommunikasjonskanal. Her er det
mulighet for å foreta møteinnkallinger,lage arrangementer, dele dokumenter, gi kjappe
beskjeder/diskutere.

Vedtak:

FAU tar i bruk Spond som kommunikasjonskanal. Kevin Tysdal er ansvarlig for å få den i
gang.

9-23/24: Årshjul

Det er en rekke faste aktiviteter på Madlavoll i løpet av et år. FAU har tidligere laget et
årshjul, men dette bør oppdateres for skoleåret 23/24. Det kan i denne sammenheng også
sees på om noen tidligere faste aktiviteter anbefales å utgå, ettersom skolene på Madla nå
arrangerer 17. mai selv.

Vedtak:

Lene Eriksen får ansvar for å sette sammen et årshjul og presentere for FAU.

10-23/24: Eventuelt

● Informasjon fra rektor
● Hei Verden-aksjon kommer allerede nå snart (dato?). Marie, Synnøve og Lene får

ansvar for å lage en plan og delegere oppgaver. Vi tar et kort planleggingsmøte
mandag 23. oktober kl. 19 for å lande Hei verden-aksjon og trafikkaksjonen.

https://www.aftenbladet.no/lokalt/i/WR1r2Q/skolen-har-rotteplager-og-daarlig-luftkvalitet-det-er-ille
https://www.aftenbladet.no/lokalt/i/XbAnBW/lover-ny-skole-paa-mariero-og-nybygg-paa-madlavoll

